
 

 

Årsmeldig fra styret Andebu JFF 2022 

 

 

Det har vært et travelt år med konstruktive styremøter med godt oppmøte. 

Mange gode innspill på det som har vært tatt opp. Referatene har blitt lagt ut 

på hjemmesiden til Andebu JFF, så medlemmene kan følge med på hva vi 

jobber med. 

• Skriftlig innspill til Sandefjord kommunes nye reguleringsplan for 

Håskenområde. Ingen avgjørelser tatt foreløpig. 

• Festeavtalen har blitt fornyet. 

• Det har blitt skiftet ut alle låser på Håsken. Fått systemnøkler for å ha 

bedre oversikt over hvem som har nøkler. Alle må signere for 

mottak/innlevering av nøkkel. Dessuten trenger man kun en nøkkel til de 

forskjellige enhetene man har tilgang til. 

• Regnskap/bokføring har blitt satt bort til Heimtun Regnskap. 

• Antall styremøter etter årsmøtet i 2022:  9 møter 

• Dugnader: Hatt 6 dugnader. 5 av disse har hovedsakelig vært maling av 

Riflebanen, 2 strøk. Dårlig oppmøte på de fleste dugnadene. 

• Nye takrenner på riflebanen. Dette manglet flere steder. 

• Rundvask/rydding: Klubbhus på Haglebanen    

         Kjøkken på klubbhuset.  

         Lageret på klubbhuset. 

         Sekretariatet på Riflebanen. 
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